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IL
S Jeg har tidligere brukt historier fra mine kjære 

småtasser som utgangspunkt for betraktninger 

i denne lederspalten. Og da må jeg selvfølgelig 

også ta med en historie fra minstemann Nico 

på 2 ½ år.  Tidligere i år reiste foreldrene til Bar-

celona – gjett hvem som var barnevakt …?  At 

de så kom hjem med Barcelonadrakter til alle 

de tre små er vel sånt en må regne med.  Det 

skal innrømmes at de var ganske sjarmerende 

når de fikk draktene på seg.  Når så søstrene 

tok på seg fotballskoene i tillegg, noe som Nico 

ikke har, kom det ganske kjapt fra han: «Eg au 

vil ha Heia-Bryne-sko»!  Da følte morfaren at 

han hadde lykkes ganske bra med oppdragelsen.  

Når fotball er synonymt med «Heia Bryne», da 

har poden forstått det!

Det er dessverre ikke alltid jeg føler vi lyk-

kes like godt med merkevarebyggingen rundt 

Bryne FK.  Heldigvis er det mye engasjement 

rundt klubben, og mange som mener mye – 

ofte også veldig skråsikkert:) I perioder med 

tap og motgang blir det fort det negative, og det 

som har gått galt tidligere som blir trukket fram.  

Det er kanskje ikke unaturlig, men det er hel-

ler ikke tvil om at det påvirker vårt omdømme 

utad.  Derfor kan det noen ganger være på sin 

plass å minne om de mange forhold i Bryne FK 

som vi kan være stolte av, og som noen ganger 

glemmes litt for lett – mange er heller ikke klar 

over mye av dette. Visste du at:

Toppklubb i 40 år

Enda en sesong uten å være innblandet i topp-

striden i Obos-ligaen, sier du?  Det er bra at 

folk er utålmodige og har forventninger, men 

det er ikke hugget i stein at Bryne skal være 

en toppklubb. Å ta steget opp til å bli blant Topp 

20 i Norge er særdeles krevende.  Utgangs-

punktet er at vi har et lønnsbudsjett til spillere 

på drøyt 6 millioner, og et tilskuersnitt på drøyt 

tusen.  Det er mange av de vi konkurrerer mot 

som har en ganske annen hverdag.  Da må det 

meste klaffe for at vi skal lykkes.  Samtidig ser 

vi eksempler på andre som lykkes med tilsva-

rende utgangspunkt som oss.  Derfor vet vi at 

det er mulig, men kanskje så kreves det mer 

tålmodighet enn det mange har?  Vi forsøker 

stadig å lære av de som lykkes.  Norsk Topp-

fotball har nå kommet med verktøy der vi kan 

drive benchmarking mot de klubbene vi kan og 

vil sammenligne oss med.  Det skal vi bruke til 

å utvikle strategien videre og finne ut konkret 

hvor vi står sterkt og hvor vi må forbedre oss.  

Bryne FK har en sterk kultur med mange res-

surspersoner som har stått på i år etter år.  Det 

er dette som har gjort at vi er en av bare seks 

klubber i hele landet som har overlevd i de to 

øverste divisjonene sammenhengende de 40 

siste årene.

7 landslagsspillere siste året

Et av områdene klubben leverer på til de grader 

er å utvikle aldersbestemte landslagsspillere.  Det 

siste kalenderåret har vi hatt i alt 7 landslags-

spillere!  Sett i forhold til størrelsen på vårt 

nedslagsfelt, og tilgang på ressurser i forhold til 

de andre klubbene vi konkurrerer med, så skul-

le ikke dette vært mulig i det hele tatt.  Men vi 

har noen særdeles dedikerte og dyktige trenere 

som gjør en kjempejobb rundt dette.  At Alf Ing-

ve Berntsen, Arne Tjåland og Espen Undheim 

nå er invitert av NFF til Cupfinaleseminaret for 

å fortelle sine kollegaer i andre klubber hvor-

dan de jobber, viser at dette blir lagt merke til i 

Fotball-Norge.  Her kan en nesten igjen ta fram 

begrepet «Mønsterbruket på Jæren».

25% av alle lag på Jæren

Målet for breddesatsingen i sportsplanen vår er 

flest mulig – lengst mulig – best mulig. En like 

viktig grunn til at vår «troika» skal foredra på 

Cupfinaleseminaret er å fortelle om hvordan de 

lykkes med å dra med de aller fleste helt opp 

til juniornivå. Når vi de siste par årene har stilt 

«Æg au vil ha Heia-Bryne-sko»



S
ide 5

Innhold

Redaksjonsansvarlig: Even Sel | e-post: even@brynefk.no

Layout og produksjon: Jærprint

Forsidefoto: Sven Olav Sele

Annonser: Bryne Fotballklubb

Utgiver: Bryne Fotballklubb | Trallfaveien 3 | 4344 Bryne | www.brynefk.no

MARKAVEGEN  2  og  8 EIVINDSHOLEN

Illustrasjon

KONTAKT Kåre Vigdel, mobil 916 00 086, kare.vigdel@blockwatne.no

 Alle våre boliger leveres nøkkelferdige, med høy standard. Opparbeidet tomt og hvitevarer – ingen egeninnsats. Trygt og oversiktlig.

Markedets beste boligkjøp! 

REKKEHUS

Priser fra kr:  4.198.000,–

FINN-kode: 47843930

Historisk gunstig Husbank-rente!

Solvendt og landlig, gangavstand til Bryne.

Leveres nøkkelferdig, med høy standard.

139/149 m2 bra 

135/142 m2 p-rom

LEDIG! LEDIG!

INFORMASJONSBLAD | 02 2015

Made in 
Lyon

Møt Magnus 
Retsius Grødem

BRYNE

M
A

G
A

SIN
ET

Nest-best i 
Rogaland

med 3-4 juniorlag, så tilsvarer det at byene litt 

lenger nord for oss skulle hatt 20 – 40 juniorlag 

– det får de aldri!  Jærbladet hadde i sommer 

en føljetong med foto av alle aldersbestemte 

lag i de fleste klubbene på Jæren.  Av 178 lag 

fra hele Jæren kom 50 lag fra Bryne FK.

En av de største dugnadsklubbene

Som styreleder er jeg stolt av å se på den inn-

satsen som legges ned av de mange frivillige 

som stiller opp hver gang vi har kamp.  I tillegg 

blir jeg i godt humør av se hvor blide og positive 

de er.  Ikke nok med det, tenk på at f. eks. 

«damene på vippen» har i tillegg i mer enn 25 

år arrangert Bryne-basaren som gir oss mer 

enn 200 000 rett i kassen – dette er noe de 

bare ordner uten videre!  Det er alltid farlig å 

nevne noen spesielt slike ganger, for det er 

mange som gjør en formidabel innsats.  Jeg 

tror likevel ingen blir fornærmet om jeg trekker 

fram Kurth Gausland og Sverre Sele.  Begge 

har holdt det gående i henholdsvis 13 år som 

oppmann og 23 år materialforvalter, der de 

stiller på bortimot hver bidige trening og kamp 

til a-laget uten en krone i lønn!  Ellers har vi 

en liste på mer enn 100 personer som utgjør 

frivillige trenere, oppmenn og lagledere til alle 

lagene, og som er i aksjon flere ganger i uken.  

Tar du i tillegg med at vi i vår utførte en av de 

største dugnadene i distriktet under russetreffet 

i Kongeparken, så kan vi godt hevde at vi er 

en av de største dugnadsklubbene på Jæren.

40 millioner er investert

Vi legger ikke skjul på at vi har en utfordrende 

økonomi, men vi får det likevel til å gå rundt 

med en omsetning på 25 millioner uten av vi 

må gå med regningen til andre.  Lån og kasse-

kreditt utgjør 8 millioner, noe de fleste bedrifts-

eiere med en slik omsetning ville levd greit 

med.  De fleste glemmer også fort at vi i løpet 

av de drøyt 10 siste årene har investert mer 

enn 40 millioner i stadionanlegget med Jærhallen, 

flomlys, Aarbakkebanen, digital reklame og 

andre utbedringer.  Dette beløpet vil mer enn 

doble seg når vi kommer i gang med den videre 

stadionutbyggingen.

Dette var altså et forsøk på en aldri så liten 

skryteliste.  Når dette er sagt så er vi også klar 

over at det er forbedringspotensial på mange 

områder.  Det skal vi jobbe steinhardt for å for-

bedre, men noe av inspirasjonen til det kan vi 

finne i det vi tross alt har fått til.

Et liv – en klubb!

Nils Steinsland
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Saman med Reidar B. Thu har eg tatt på meg oppgåva å skriva Bryne FKs historie. Planen er at 
boka skal vera ferdig til 90-årsjubileet i april neste år. Alt nå ser eg at det skal halda hardt.

Reidar skriv om tida fram til 1954, eg skriv om dei siste 60 åra. Det er naturleg å dela boka inn 
i perioda men ei oppsummereing av perioden etter å ha gått gjennom kvar sesong. Her er ein 
forsmak av boka med perioden 1954-1964, samt året 1962 då Bryne for første gong kom lenger 
enn 3. runde i cupen.

Jubel i Bryne gardero-
ben etter at opprykk til 
2. divisjon er sikra.

Framme frå venstre 
Leif Heskje, trenar John 
Larsen, Torbjørn Reime, 
styreforman Øyvind 
Braaten, Tor Gunnar 
Solberg(med flaske), 
Magnus Grødem, Gaute 
Skrudland, Kåre Thu.
Bak frå venstre: Kjell 
Lura, Johannes Vold, 
Per Undheim, Aabjørn 
Aasland.
(Faksimile Stavanger 
Aftenblad)
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I løpet av 10-årsperioden 1954-1964 etablerte 
Bryne seg i toppen av Rogalandsfotballen. Tre 
gonger, 1954, 1955 og 1959,  vann Bryne si 
avdeling i Landsdelsserien med påfølgande 
kvalifiseringskampar til Hovedserien, den tids 
eliteserie. Tre gonger mislukkast laget. I 1955 leia 
Bryne 2-1 i den avgjerande kampen mot Varegg til 
det stod att 15 minutt, men to billege baklengsmål 
skrinla draumen om spel på det høgaste nivået.
I 1961 vart det vedteke ny serieordning med ei 
pulje i 1. divisjon med 10 lag (nivå 1), og to landsdek-
kjande puljer i 2. divisjon med 8 lag i kvar pulje. Fram 
til då hadde serien starta i mai/juni. Nytt serie-
system innebar at serien skulle starta om våren 
og avsluttast om hausten, slik ordninga er i dag.
Haustsesongen 1961 og heile 1962 var kvalifisering 
til den nye serien der bare vinnaren av landsdels-
serien i Rogaland var sikra minst 2. divisjon. Bryne 
enda  på 4. plass, og måtte derfor spela på det nye 
nivå 3 (3. Divisjon), som i realiteten var det same 
som Landsdelsserien,  frå 1963. 
Året etter, i 1964, vann Bryne si pulje. To kvalifise-
ringskampar måtte til for å sikra opprykk til 2. 
divisjon. Etter å ha slått både Os og Donn var opp-
rykket sikra, og Bryne var igjen på nivå 2, men nå 
med eit heilt anna sportsleg nivå enn den tidlegare 
Landsdelsserien.
Bryne hadde vore det mest stabile laget i Lands-
delsserien i Rogaland sidan laget debuterte der i 
1949. Etter opprykket i 1964 var posisjonen som 
fylkets nest-beste lag udiskutabelt  ettersom Haugar 
samtidig rykka ned frå 2. divisjon.

Cup
I denne 10-årsperioden spelte Bryne seg til 3. runde 
fire gonger.  Første gongen var i 1954, og det var 
stor stas då Lyn vart sett opp som motstandar på 
Bryne stadion og Bryne for første gong skulle måla 
krefter mot eit storlag frå Oslo. På ein gjennomvåt 
bane til dels med overatn enda det med 4-2 til Lyn.
I 1958 var bergenslaget Årstad, som nettopp had-
de rykka opp i hovedserien, motstandar i 3. runde. 
Bryne dominerte spelemessig i Bergen, men det 
var Årstad som scora, og på 0-2 gjekk lufta ut av 
Bryne som til slutt tapte 2-5.
Året etter var det nære på avansement til 4.runde. 
Bryne var ikkje levna rare sjansane mot hoved-
serielaget Odd, men gjorde alle tips til skamme 
ved til tider å rundspela skienslaget.  Bryne leia 
både 1-0 og 3-2, men Odd utlikna til 3-3, og i om-
kampen i Skien var Bryne sjanselause og tapte 
heile 0-5.
  I 1962 lukkast det endeleg å avansera til 4.runde, 
og at det var Viking som måtte ungjelda, gjorde 
ikkje gleda mindre. Etter 2-2 på Stavanger stadion, 
vart det 2-1 «rette vegen» på bane 2 på Bryne. I 4. 
Runde vart det stopp, men først etter at Vålerengen 
hadde gått opp til 3-2 i ekstraomgangane på eit 
diskutabel straffespark. 
Cupinnsatsen dette året medførte at fotballaget 

Bryne vart lagt merke til også utanfor Rogaland. 
Men det skulle gå 10 nye år før Bryne kom til kvart-
finale.

Representasjon
Bryne var godt representert på kretslaga til Roga-
land i denne perioden. Olav Sigbjørnsen hadde 
truleg vorte klubbens  første spelar med flagget på 
brystet om ikkje skader hadde øydelagt 
karrieren. Saman med fire lagkameratar, brødrene 
Kåre «Kabben» Thu og Martin «Mallon» Thu, Odd 
«Buster Sirevaag, og Karl Vaaland, vart han i 1954 
kalla inn til ei samling der landslagstrenar Janibald 
Kahn skulle finsikta aktuelle landslagsspelarar. 
Den første som var i landslagsdiskusjon var imidlertid 
Kjell Lura som var reserve på juniorlandslaget på 
1940-talet.
I 1958 fekk Bryne sin første landslagsspelar då Tor 
Jan Skretting vart tatt ut til juniorlandslaget og scora 
i debuten mot Danmark. Året etter vart Aasbjørn 
Aasland klubbens andre juniorlandslagsspelar.  
Johannes Vold, som kom til Bryne i 1961 frå 
Vigrestad, spelte fleire kampar på juniorlandslaget 
både i 1961 og 1962. Etter cupkampen mot Våle-
renga i 1962, fekk landslags-UK også augo opp 
for Per Undheim som vart Brynes første ungdoms-
landslagsspelar.
I denne perioden spelte også Bryne sin første 
kamp mot eit utanlandsk klubblag då danske Aalborg 
BK gjesta Bryne i 1962. Det enda med dansk siger 
5-1. 

Organisering
Det er mange prestasjonar i Bryne-historien som 
har blitt karakterisert som eventyr. Eigentleg er det 
Bryne preseterte i denne 10-årsperioden også eit 
aldri så lite eventyr. 
Laget bestod stort sett bare av lokale gutar som 
ikkje tok fotballen så veldig alvorleg. Ikkje alle 
sesongar hadde laget eigen trenar, ogi dei åra 
trenar vart henta utanfor klubben, starta ikkje han 
før i april-mai. Vintertreninga var bare for dei mest 
interesserte heilt fram til 1960-61 då det vart inn-
ført treningsspeil, og treningsinnsatsen var eit av 
kriteria for å koma på A-laget. Det var trening to-tre 
gonger i veka, og bare unntaksvis var alle  aktuelle 
A-lagsspelarar på trening samtidig.
Det var ikkje lett å halda på alle spelarane to sesongar 
på rad. Militærteneste var obligatorisk, og plasse-
ring lokalt fordi ein var fotballspelar på Bryne, var 
ikkje aktiuelt. Det var heller ikkje sjølvsagt å få 
permisjon frå militæret for å spela kampar. 
Høgskular og studieplassar var det heller ikkje i 
distriktet, så lovande spelarar avslutta karrieren 
på grunn av skulegang.  
Kor uviktig fotballen var viser også det faktum 
at spelarar som var  aktuelle for aldersbestemte 
landslags tok eit kvileår for å konsentrera seg om 
artium. Husbygging var heller ikkje forenlig med 
fotballspel.

I denne perioden vart det ikkje tatt ut ei eiga gruppe 
av A-lagsspelarar. Dei som ville trena fotball med 
A-lagsspelarane, fekk lov til det uansett fotball-
kvaliteter.   
Laget vart tatt ut av ein vald Uttakingskomité på tre 
personar pluss varamenn.  Dette var  eit populært 
verv, og det blir hevda at ein UK-medlem drog til 
sjøs då han ikkje vart attvald på årsmøtet. Trena-
ren hadde lite og ingenting han skulle ha sagt om 
lagguttaket. Først i 1963 vart det gjort vedtak om 
at UK skulle reduserast frå tre til to,  og at  trenaren 
skulle gå inn som den tredje personen i UK. 
Lagguttaket både til A-lag og dei andre laga, vart 
slått opp i ei glasstavle på veggen til O.R. Thu (der 
Den hvite hest held til nå) på torget på Bryne to-tre 
dagar før kamp. Det var ikkje få som tok ein dag-
leg tur bortom denne tavla for å sjå på lagguttaka 
til A.lag og dei andre laga.
Dei som ikkje kom på A-laget måtte nøya seg med 
B-laget som hadde varierande sportsleg tilbod. 
Elles var det dei fleste sesongane i denne perio-
den også juniorlag (16-18 år), guttelag (14-16) og 
småguttelag (12-14) som alle spelte i lokale seriar. 
På slutten av perioden kom det også lilleputtlag 
(10-12). Alle laga spelte 11-mannsfotball på store 
banar, og det var nok fleire gonger at enkelte spel-
arar på lilleputtlaget  omtrent ikkje var nær ballen i 
løpet av ein kamp.
 

Klubborganisering
Styret på fem personar bestod i første del av den-
ne perioden i stor grad  av aktive spelarar på A- og 
B.-lag.  Styret bestod av formann, oppmann, 
sekretær, kasserar og materialforvaltar. I tillegg 
var det to varamenn.  Alle verv, til og med vaktstyrken, 
vart vald på årsmøtet. Bryne IL var i denne perio-
den utelukkande for hankjønn både når det gjaldt 
aktive og i alle verv.
Sjølv om Bryne Idrettslag, som det heitte fram til 
1991, vart starta som eit fotballag, vardet etter-
kvart også kome til ei svært aktiv friidrettsgruppe. 
Fotballavdelinga var derfor sidestilt med denne 
gruppa, og med eit Hovedstyre som hadde ansvar 
for anlegget.  
 
Anlegg
Anlegget bestod av ein hovudbane med løpebane 
heilt til ny treningsbane, bane 2, stod ferdig i 1962. 
I tillegg var det eit garderobebygg med to gar-
derobar og eit lite skur til redskap og materiell. 
Styremøter og andre møter måtte haldast privat 
eller i andre lokal.
Innandørstrening om vinteren måtte leggjast til 
gymnastikksalen på Bryne skule, og sidan den 
var sprengt, var det smått med treningstider. Utan-
dørstrening når banen ikkje var klar, var det heller 
ikkje lett å finna plass til. Då danseplanen etter-
kvart fekk tak og lys, vart vintertreninga langt 
lettare å gjennomføra. Treninga vart også langt 
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meir systematisk frå 1961 etter at Gaute Skrud-
land vart vald til oppmann og hadde klare tankar 
om korleis dette skulle gjerast.
Sjølv om trenings-og kampforhold etter dagens 
målestokk var heller skrale, er det verdt å merka 
seg at ein kommentar i Stavanger Aftenblad etter 
opprykket i 1964 slo fast at  Bryne IL hadde det 
flottaste anlegget i heile fylket. 

System
Moderne system som 4-4-2, 4-3-3 osb. var ukjent 
til i slutten av perioden. Laget vart tatt ut frå mål til 
ytre venstre og sett opp slik med 1 til 11: 1. mål-
mann, 2. høgre back, 3. venstre back, 4. høgre 
half,  5.centerhalf, 6.venstre half, 7.høgre ving, 
8.indre høgre, 9.centerløper, 10.indre venstre, 
11.venstre ving. Talet på drakta fortalde kor på 
banen kvar enkelte høyrde heime, og det var 
ein uskreven regel at ein skulle halda seg på sin 
plass. Det var ein liten revolusjon då Bryne som 
første klubb i Norge gav spelarane faste drakt-
nummer på midten av 1960-talet. Det vakte stor 
oppstandelse ikkje minst i pressa som meinte det 
skapte forvirring. Det enda då også med at Norges 
Fotballforbund la ned forbod mot faste nummer, ei 
ordning som i dag er påbode.
Spelesystemet var eit slags 2-3-2-3 system der 
backane ikkje skulle over midtstreken. Det var 
ikkje bare populært når  Brynes eminente venstre 
back, Kjell Lura, braut denne regelen og spelte 
moderne backspel langt før slikt var akseptert. 
Senterløper og dei to vingane skulle bare over 
på eigen banehalvdel ved avspark og hadde in-
genting nede i eige forsvar å gjera. Halfane var 
meir forsvarsspelarar enn angrespspelarar. Noko 
anna system var utenkeleg til enkelte norske lag 
tok etter Brasil og spelte 4-4-2 på begynnelsen av 
1960-talet.
Det var heller ikkje snakk om innbyttarar. Laget 
kunne bruka ein reserve, men han kunne bare 
setjast inn om ein av dei som starta vart skada, 
og det måtte skje før 2. omgang starta. Vart ein 
spelar så skada at han måtte gå av banen like et-
ter pause, måtte laget spela med 10 mann resten 
av kampen. 
Regelverket har også endra seg på andre område, 
som til dømes tilbakespel til keeper, og kor lenge 
keepeeren kunne halda og spretta ballen.
For dagens aktive er det også vanskeleg å tenkja 
seg det utstyret som vart brukt i denne perioden 
med ballar av lær med gummibløre på innsida, 
og som trekte til seg vatn og vart svært tunge når 
banen var blaut. Fotballstøvlane toler heller ikkje 
samanlikning med dagens. Dei var sjølvsagt svarte 
og måtte setjast inn med skokrem etter trening og 
kamp. 
Søndag 6.september 1953 spelte Bryne for første 
gong i dagens draktfarger, røde skjorter med kvite 
ermer og kvite bukser i ein seriekamp mot Djerv 

Skader ødela karrieren for  Olav Sigbjørnsen, ein av Brynes mest 
talentfulle spelarar gjennom tidene.

Kamp på Bryne Stadion på slutten av 50-talet. Kåre Thu og 
Tor Jan Skretting i angrep.
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1919. Draktene kom frå England og var utan tvil 
inspirert av Arsenal.  

Kamparrangement
 I 1954 kosta det 1 kroner for vaskne og 50 øre for 
barn å gå på fotballkamp på Bryne. Billettprisen 
steig gradvis, slik at det i 1964 kosta 3 kroner for 
vaksne.
Vaktstyrken vart, som tidlegare nemnt valt på års-
møtet, og den var faktisk ikkje så mykje mindre 
enn i dag. Det var likevel langt færre sikkerhets-
reglar. To minner frå barndommens fotballkampar 
står spikra. 
Den eine var då ein person som var «godt fodle» 
lokka oss ungar med ei krone for så å sparka etter 
dei som nærma seg. Ein av vaktene slo såg seg lei 
av dette og bad manen roa seg. Den rusa mannen 
gjekk opp i boksestilling og sa: «Eg skal slå deg 
ned på 13 slag». Vakta svara kontant: «Eg skal 
slå deg ned på eitt». Og slo. Den rusa personen 
gjekk rett i bakken og blødde kraftig. Røde kors 
var ikkje til stades på kampane den gongen, og ein 
drosje vart rekvirert for å kjøra mannen til dokter. 
Slikt gjorde inntrykk på ein 8-åring. 
Det var heller ikkje så nøye om ein gjekk innafor 
gjerdet til banen. På ein kamp mot Jarl passerte 
eg saman med far like bak gjestenes mål. Støtta 
til stanga stod ein langt frå edru mann og gjord 
armbevegelsar inn mot mål. På spørsmål kvifor 
han stod slik, svara han: «Eg skal visa Mallom kor 
målet står». 

Økonomi
Rekneskapen for 1954 viser utgifter på  18.600 
kroner. Den store utgiftposten er «stevner» med 
vel 11.000, medan alle inntektene kjem frå stev-
ner og tilstelninger. I 1964 var utgiftene stege til 
68.000 kroner. Også nå er hoveddelen både på 
utgiftssida (34.000) og inntektsida (59.500) på 
stevner og tilstelninger. I 1964 var det reiseutgifter 
for vel 23.000. 
Med andre ord var det inntektene frå kamparrang-
ment og dansefestar som var  det økonomiske 
fundamenter.  Sponsorinntekter var eit ukjent 
fenomen i dei tider. Det måtte i så fall vera gaver til 
lotteri. Etter opprykket til 2. divijson, vart det trykt 
program til kampane der det var annonseinntekter.

Amatørar
Regelverket var veldig strengt når det gjaldt å motta 
noko form for godtgjersler på denne tida. Spelarane 
var så absolutt amatørar, men etter cupsigeren 
over Viking i 1962, fekk spelarane eit gavkort til 
verdi av eit par fotballsko. Etter den strålande vår-
sesongen i 964, løyvde hovedstyret gavekort til i 
alt 15 spelarar.
For å få opp interessen for å gå på trening, vart det 
i 1963 lova gavekort til dei som trente mest. Det 
resulterte i langt betre frammøte på treningane.
 

Dommar
Bryne har ikkje ofte utmerka seg på dommarsida, 
men i denne perioden hadde klubben ein av 
landets beste dommarar i Bjarne Løge. Han  starta 
karrieren som  dommar i 1945 og vart kretsdom-
mar året etterpå. I 1951 tok han forbundsgraden 
og dømte til langt ut på 1960-talet. Han dømte 
mange kampar i den øvste divisjonen, og var linje-
mann i ein cupfinale. Sjølv meinte han ein  kvartfi-
nale mellom Skeid og Odd i 1956 var den største 
oppgåva. Dei vanskelegaste var oppgjera mellom 
SIF og Viking.

Brynelaget som var nær ved å rykka opp i Hovedserien i 
1955.
Første rekke fra venstre:
Lauritz B. Sirevaag,  Andreas Haaland, Kjell Lura.
Andre rekke fra venstre: 
Arne Petter Hareland, Kristian Hamre, Karl Vaaland.
Bakerst fra venstre:
Per Bergerud, Kåre Thu, Olav Sigbjørnsen, Martin Thu, 
Odd B. Sirevaag

Bryne på slutten av 1950-talet. 
Framme frå venstre: 
Kåre Thu, Kjell Lura, Helge Høyland, Torbjørn Reime, Lauritz B. Sirevaag.
Bak fra venstre:
Odd H. Sirevaag, Gaute Skrudland, Tor Jan Skretting, Kristian Hamre, Martin Thu, Karl 
Vaaland.
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Med Åsbjørn Aasland, Torbjørn Reime, 
Arvid Kydland og Arvid Pettersen tilbake frå 
militæret i tillegg til nykomaren Johs. Vold frå 
Vigrestad og come back av Kristian Hamre, 
var det grunn til optimisme før serien vart 
sparka i gang 30. april. Resultata frå 
treningskampane hadde variert ein del, men 
med sterkare tropp og det at nye trenings-
prinsipp hadde fått verka eitt år, burde gi 
grunnlag for betre sportslege resultat.
Reidar Kvammen gjekk dessutan på ny se-
song som trenar, og Øyvind Braaten var til-
bake som fotballformann.
Det var ikkje så lite skuffande då første seri-
ekampen mot Ulf enda med 1-3 tap, og det 
på heimebane. Johannes Vold gav Bryne 
leiinga, men Tor Jan Skretting, som hadde 
gått frå Bryne til Ulf, utlikna. Det høyrer også 
med at Bryne brente straffespark og fekk to 
scoringar annulert. På Ulf spelte forøvrig ein 
annan person som seinare skulle  bli sentral 
i Bryne, nemleg Reidar Omdal. 
Det vart nytt tap mot Jarl i neste kamp, og 
sjølv om Randaberg vart slått 5-0, var sjan-
sen for topplassering nærmast borte då lei-
arlaget Haugar slo Bryne 1-0 på Bryne. Etter 
det tok Bryne tre strake mot Vard (4-1), SIF 
(3-1) og Buøy (6-0) før sommarpausen.
Første kamp etter ferien var mot serieleiar Hau-

Fotballåret 1962

Faksimile Stavanger Aftenblad

gar i Haugesund. Med tre mål av Johannes Vold 
og to av Gaute Skrudland vart det ein knusande 
5-1 siger, og plutseleg var avstanden opp til Hau-
gar bare 3 poeng.
Men Bryne varierte i prestasjonane, og med 1-4 
mot Vard i kampen etterpå var løpet om opprykk 
kjørt. Med tre kampar igjen var det 5 poeng opp 
til Haugar, og Bryne innsåg at slaget var tapt, stil-
te med eit redusert lag mot Ulf midt i ein hektisk 
cup-periode og tapte 0-6. Tor Jan Skretting scora 
for sikkerhets skuld tre av måla, og var også de-
laktig i dei tre andre. 
Med 6-0 over Jarl og 0-0 mot Randaberg enda 
Bryne til slutt på 4. plass med 25 poeng, 6 mindre 
enn puljevinnar Haugar. Det var bare å innretta 
seg på ein ny sesong mot lokale lag, nå på nivå 3.

Første triumf over Viking
Men skuffelsen over å hamna på nivå 3 for første 
gong sidan 1948 kom i skuggen av klubbens beste 
cupinnsats gjennom tidene. Jarl vart slått 3-2 i 1. 
runde, før Vindbjart vart sendt sørover med 0-4 i 
2. runde.

For andre gong vart så Bryne sett opp mot Viking 
i cupen, og kampen skulle gå på Stavanger Stadi-
on. Viking var det beste laget, men ein sprudlande 
Arvid Kydland i mål kapitulerte bare to gonger. Og 
då Arne Norheim utlikna 5 minuttar før full tid og 

ingen av laga greidde å scora i ekstraomgangane, 
var det klart for omkamp på Bryne.
Hovedbanen var som før nemnt stengt i 1962. På 
bane 2 var det ingen tribunar bortsett frå ein na-
turleg tribune i det søraustre hjørnet i form av ein 
bratt bakke. Interessen for omkampen vart stor, så 
her måtte det improviserast.
Bane 3 var nysådd, og for at den ikkje skule bli eit 
uendeleg «sorpehol», måtte det leggjast trelem-
mar i feltet nærmast bane 2. Sjølv var eg av ein 
eller annan grunn med oppmann Gaute Skrudland 
og henta benker hos parkvesenet i Stavanger til 
omkampen. Den som tok i mot oss der, var Arthur 
Kvammen, bror til brynetrenar Reidar Kvammen.
Eg gløymer aldri låtten han slo opp då Gaute for-
siktig antyda at om nå  Bryne skulle slå  ut Viking, 
om ikkje benkene då kunne stå til 4. rundekam-
pen? At Viking ikkje skulle vinna over Bryne over 
to kampar, var tydeleg totalt utenkeleg. 
I tillegg til benkene vart det også kjørt til traktortil-
hengarar som vart plassert rundt banen som bare 
var avskilte frå publikum med ein ståltråd.  6000 
tilskodarar pressa seg rundt banen og vart vitne 
til Brynes største prestasjon på fotballbanen gjen-
nom tidene.
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Folkefest
Optimismen før omkampen vart kraftig dempa då 
det var klart at Arvid Kydland, som redda Bryne i 
Stavanger ikkje fekk fri frå militæret til denne kam-
pen. Gaute Skrudland var skada og kunne heller 
ikkje spela. 
Men Johannes Vold slo an tonen i ein 1. omgang 
der Viking vart utspela etter alle kunstens reglar. 
Med to mål  med «venstrå» av same «Hanes» 
som han gjekk under på den tida, kunne Bryne 
gå til pause med 2-0. Viking kom langt sterkare 
i 2. omgang, men anført av ein glimrande Kristian 
Hamre i forsvar, greidde bare Viking å overlista 
reservekeeper John Ree ein gong. Dermed var 
Bryne for første gong i historien i 4. runde i NM. 
Og sjå om ikkje den sindige jærbuen kunne visa 
spontanitet og sigersglede: «Da Bryne hadde ber-
get seieren mot Viking onsdag, hersket det syd-
landsk stemning både i og utenfor banen. Heia 
Bryne, ljomet så det hørtes like opp i Vardheia og 
enda lenger. Og da de 6000 tilskuere presset på 
og ville ut på en gang, føltes det som på Ullevål 
under en landskamp mot Sverige», fortalte Jær-
bladet.
«Bryne opplevde sin største fotballfest til dags 
dato da det unge Bryne-laget i går satte Viking 
ut av cupen med 2-1 seier, Bryne Stadion var i et 
eneste kok da hjemmelaget ledet 1-0 og jubelen 
var enorm da laget la på til 2-0.  Det er første gang 
Bryne er kommet til 4. runde i cupen», var oppsla-
get på framsida i Stavanger Aftenblad illustrert av 
eit foto der Johannes Vold blir boren på gullstol.
 «Jærlaget var best, og etter lagets glimrende 1. 
omgang kunne seieren godt vært større. I hurtige 
og korte pasninger ble det rutinerte Viking-forsva-
ret til sine tider  spilt helt rundt», måtte same avis 
konstatera i referatet frå kampen.
Og petitens meister, Lasse (Lars Øye) såg kam-
pen med Stavanger-auge: «For di Bryne var det 
folkefest, spontan begeistring hos smått og stort, 
med storm av bane og heia og jubel…» «Aldri skal 
vi glemme han som sto bak og ropte Kom igjen 
Bryne 3478 ganger. Han var ikke fra Bryne, ja, 
ikke fra Jæren engang.»  

Ingen tvil om at det var Walter Pettersen som stod 
bak Lasse. Han var ein av dei få som var like en-
tusiastisk uansett korleis Bryne spelte, og om ikkje 
3478 gonger, så skreik han «kom igjen Bryne, ja» 
tallause gonger i kvar kamp anten motstandaren 
heitte Viking eller Buøy. 
I årsmeldinga blir stemningen etter kampen skildra 
slik: «Da fløyten gikk for full tid, og retten til 4. run-
den var sikret, var jubelen slik at den vanskelig kan 
beskrives. Pulbikum stormet banen i ren ekstase 
og det var med nød og neppe at spillerne greidde 
komme seg helskinnet til garderoben. Uten å ta 
munnen for full kan en vel si at det var den beste 
kampen Brynelaget noen gang har spilt.»
Og det var all grunn til å jubla, ikkje bare for at 
Bryne for første gong var i 4. runde,  ikkje  bare for 
å ha slått storebror i nord, Viking, for første gong i 
obligatorisk kamp, men også fordi Bryne endeleg 
greidde å få ut det beste når det verkeleg gjaldt. 
Endå ein milepæl vart passert. Styret hadde tid-
legare sagt nei til eit forslag som gav opning for 
premiering av spelarar. Nå bestemte styret at dei 
som hadde bidradd til å slå Viking skulle få eit par 
fotballstøvlar i premie. Dette var truleg første gong 
ein spelar for Bryne har mottatt nokon form for 
honorar etter ein kamp.
Dei 11 som stod for denne bragden var, frå mål til 
ytre venstre: John Ree i mål, h.b. Petter Magnor 
Time, v.b. Kjell Lura, h.h. Kåre «Kabbe» Thu,  c.h. 
Kristian Hamre, v.h. Åsbjørn Aasland, y.h. Torbjørn 
Reime,  i.h. Johannes Vold, c.f. Arne Norheim, i.v. 
Arvid Pettersen, y.v. Per Undheim. Alle, med unn-
tak av Johannes Vold, var oppfostra i klubben, og 
alle, med unntak av Vold og Undheim, «stasjons-
onga» frå Bryne.
  
I media
Fotballfeberen steig på Jæren og interessa for 
Bryne-fotballen i media vart ikkje mindre då det 
var klart at eit av landets beste og utan tvil mest 
fargerike lag, Vålerengen, måtte til bondelandet 
på Jæren i 4. runde. Med Terje «Hengern« Hel-
lerud og Einar Bruno Larsen i spissen, og med 
andre profilar som Helge «Bonden» Sørli, Jack 
Kramer, Toffa Johansen, Bjarne «Bamse» Hansen 

og Per Knudsen, var Vålerenga bohemlaget som 
kunne spela ut kven som helst den eine dagen, 
for å tapa for langt dårlegare motstand den neste. 
Bryne hadde i mindre målestokk litt av det same 
ryktet.
Brynes nøkterne fotballformann, Øyvind Braaten, 
var ikkje bare glad for at Bryne skulle møta kan-
skje det største publikumslaget denne tida. Tre-
lemmane, benkene og traktortilhengarane måtte 
fram igjen, og både i Stavanger Aftenblad og i 
Jærbladet vart Braaten sitert på at han håpte det 
ikkje kom fleire tilskodarar enn mot Viking! 
Det måtte møte til mellom fotball- og hovedstyret 
kven som skulle ta kostnadene ved bygging av 
provisorisk tribune. Fotballgruppa betalte nemleg 
ein viss prosent av billettinntektene i baneleie, og 
meinte at det då var hovedstyret sin oppgave å 
sørga for at alle som ville på kamp, fekk koma inn. 
Fotballgruppa var villig å betala halvparten av ut-
giftene, men konklusjonen var at det uansett vart 
for dyrt.
Suksessen i cupen resulterte i at Bryne-fotbal-
len plutseleg var godt avisstoff også utanfor Jæ-
ren. Stavanger Aftenblad hadde ein stor artikkel 
i forkant av 4. runde-kampen: .: «I snart en halv 
mannsalder har man hatt en forunderlig evne til 
å trylle fram spillere som har gitt laget et preg av 
den fine fotballkultur, og som like fra det spilte seg 
fram i første rekke av fylkets klubbber, har klart å 
beholde denne posisjonen.
Likevel har Bryne aldri riktig innfridd de store for-
ventningene som år om annet er blit stilt til disse 
teknikerne hvis spill den ene dag har frydet tilhen-
gerne, men som ved neste anledning har gitt dem 
grå hår i hodet.»
Fleire av spelarane blir intervjua, og Johs. Vold 
blir titulert «Jærens Kniksen». Av artikkelen går 
det fram at Trygdekontoret i Meierigata er eit slags 
sportsleg senter sidan både Petter Magnor Time 
og Torbjørn Reime arbeider der med formann i 
Friidrettskretsen, Reidar B. Thu, som sjef. Også 
Per Undheim har sitt virke der, når han ikkje er i 
militæret.
Time og Reime gir masse skryt til trenar Reidar 
Kvammen som dei meiner har tilført mykje ver-
difullt. «En grundig innføring i posisjonsspillets 
variasjoner som er blitt terpet og terpet under tre-
ningskveldene».  Det same gir Åsbjørn Aasland 
uttrykk for Han arbeidde på sportsforretninga til 
Odd «Buster» Sirevaag og uttalte seg optimistisk 
om sjansane til å slå Oslo-laget: : «Jeg var i mili-
tæret i fjor, og etter at jeg kom tilbake, synes jeg 
det er en ganske annen stil over hele laget, som er 
bedre enn noen gang jeg har vært med.» 
Ernst Gulbrandsen i Stavanger Aftenblad, som 
heilt sidan 1954 hadde skrive om Brynes mang-
lande evne til å stå løpet ut når det verkeleg gjaldt 
fyrte opp før kampen: «Dette er Brynes store sjan-
se til å lage sitt store gjennombrudd, et gjennom-
brudd som man har ventet på i årevis, men som 
ikke er kommet  fordi spillerne har manglet denne 
evnen å vokse med oppgavene». 
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Ekstraomgangar og straffespark
Og Bryne vaks med oppgaven framfor 8000 tilsko-
darar som utruleg nok greidde å pressa seg rundt 
banen. På ein blytung bane i ausande regnver vis-
te Per Undheim & co. ingen respekt for langt meir 
meriterte spelarar.  Arne Norheim scora etter 14 
minuttar,  Einar Bruno Larsen utlikna kort tid etter. 
I 2. omgang sørga Terje Hellerud for at Vålerenga 
tok leiinga, og dei fleste slo seg til tols med at Os-
lo-laget kom til å gå vidare. Men to minuttar før full 
tid var Arne Norheim frampå igjen og utlikna.
Dermed vart det ekstraomgangar, og i den første 
av dei meinte dommaren at Einar Bruno Larsen 
vart hekta i feltet av Kjell Lura. Vålerenga scora på 
straffesparket, og dermed var cupeventyret slutt 
for Bryne.
Men sjølv om det ikkje var noko å seia på at Vå-
lerenga vann, var det mange som meinte sigeren 
var ein gavepakke frå dommaren. Enkelte meinte  
dei hadde høyrt Bruno Larsen seia i garderoben: 
«Det var jæ…. som jeg lurte dommeren.»  
Dessutan annulerte dommar Trygve Dahlgren frå 
Porsgrunn ein Bryne-scoring for angrep på kee-
per. Det var i og for seg greitt, men det dommaren 
ikkje fekk med seg,  var at ballen var over streken 
i trekket før.
Uansett leverte Bryne ein framifrå kamp, ikkje 
minst med tanke på dei vanskelege forholda. Vå-
lerengas «Bamse» Hansen oppsummerte Bryne 
slik i Stavanger Aftenblad: «Ærlig talt hadde jeg 

ikke ventet dem så gode. Ofte ser vi at det på lag 
i lavere divisjoner kan være noe keitet over spil-
lerne. Men her var hver mann virkelig en god fot-
ballspiller.» 
Bryne hadde gjort to endringar frå Viking-kampen. 
Arvid Kydland var tilbake i mål, og Gaute Skrud-
land spelte i staden for Arvid Pettersen. 

To landslagsspelarar
Innsatsen i cupen medverka til at også Oslo-pres-
sa fekk augene opp for enkelte Bryne-spelarar. 
Det resulterte i at Bryne for første gong hadde 
to spelarar på landslag. Johannes  Vold vart den 
tredje juniorlandslagsspelaren frå Bryne og impo-
nerte stort i ein TV-sendt landskamp mot Danmark 
der han scora hat-trick i ein kamp Norge vann 4-0.
Etter kampen mot Vålerenga vart Per Undheim 
tatt ut på U-landslaget som møtte Sverige. Per la 
opp til Norges første mål i ein kamp Sverige til slutt 
vann 3-2. 

Utanlandsk motstand
2. juli spelte Bryne treningskamp mot det danske 
storlaget Aalborg på Bryne stadion. Dette var Bry-
nes første kamp mot eit utanlandsk klubblag, og 
eit noko reservespekka Bryne-lag hadde lite å stil-
la opp mot danskane og tapte 1-5. 

Meir trening
Cupen redda sesongen, men av årsmeldinga går 
det fram at styret hadde større ambisjonar i seri-
en enn nivå 3.:  «Vårt mål neste sesong må være 
mellomserien (2. divisjon), og kanskje enda ett 
hakk høyere i cupen. Mulighetene er der, men da 
må det også trenes. Vi vil da gjerne be spillerne 
gå enda litt ivrigere inn for treningen til sesongen 
som kommer».
Kanskje ikkje så rart, for sjølv om nye trenings-
prinsipp var innført og laget vart tatt ut basert på 
treningsinnsats, kan årsmeldinga fortelja at bare 
ein gong gjennom heile sesongen var samtlege 
spelarar til stades på trening!
Eit resultat av betre treningsdisiplin var eit sterkare 
B-lag. «En har hatt inntrykk av at publikum tidlige-
re gikk på B-lagskamper for å få noe å le av, men 
nå spilles det ofte like god fotball her som det A-la-
get kan prestere», står i det årsrapporten.
Derimot ser ikkje  treningsiveren ut til å ha smit-
ta over på juniorlaget: «Neste år får man håpe at 
langt flere vil ta treningen alvorlig», oppsumme-
rer oppmann Steinar Skjæveland. Småguttelaget 
gjorde det best av dei aldersbestemte laga med 
puljeseier i ei pulje Viking vart henvist til 2. plass. I 
sluttspelet vart imidlertid Ulf for sterke.  

Vi spiller alltid 
på hjemmebane

Alle lag er best hjemme.
Derfor spiller vi rett og slett ikke  
bortekamper. Jæren er stort nok  
for oss. Lokalbanken er ett lag.
Plassert sju bra plasser på Jæren.

Telefon 03290
www.jaerensparebank.no

Bryne ◊ Jærhagen ◊ Kleppe ◊ Kverneland

Undheim ◊ Varhaug ◊ Vigrestad
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Foran fra venstre: Adrian Berntsen, Fredrik Vold, Edvard Kha-

trachjan, Torjus Prestegård, Håkon Nese, Sasa Nedic, Sander 

Ueland Braut, Eirik Hadland.

Midtre rekke fra venstre: Trener Even Sel, Ingebreth Mossige, 

Markus Svela, Olav Kristiansen Aske, Sander Ystanes, Even 

Aasen, Ola Johannes Elvedahl og trener Aleksander Midtsian. 

Bak fra venstre: Eirik Eskeland Log, Sigbjørn Bø, Magnus Rets-

ius Grødem, Lars Djuve Båtsvik, Andreas Ueland, Einar T. Lye, 

Bjørn Haaland og Erling Braut Håland. 

Bak fra venstre: Harald Wiig, Terje Nesse, Karen Aarrestad 

Nesse, Ane Nesse Wiig, Thea Daltveit, Thea Johannessen Ap-

neseth, Jenny Høie Holen, Erling Rage, Jone Horpestad

 

Foran fra venstre: Live Sel, Mathilde Gabrielsen, Mari Horpe-

stad, Ida Elvedahl, Kristin Rage, Ane Siqveland Kalheim, Maren 

Hinnaland Kjetland, Edda Sigurbjørnsdottir, Anna Djuve Jerstad
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Tekst: Even Sel
Foto: Svenn Olav Sele

Hvordan har utviklingen din vært etter at du 

forlot Bryne?

- Jeg vil si at den har vært bra. Jeg har fått spilt 

1,5 år i EIK i 2.divisjon og gjort det bra der. I før-

ste sesongen min kjempet vi for å unngå nedrykk, 

noe vi til slutt klarte. I 2014-sesongen kjempet vi 

i toppen og endte til slutt på 2.plass. Det var en 

fin periode i EIK, hvor jeg hadde en fin utvikling.

 I forkant av 2015-sesongen valgte jeg å mel-

de overgang til Frøyland IL. Jeg stortrivdes den 

halve sesongen i Frøyland, der jeg fortsatte den 

gode utviklingen min. Både jeg og laget hadde en 

god vårsesong i 3.divisjon. 

Hva tenkte du da Bryne ville hente deg tilbake?

- Jeg tenkte at det var spennende og jeg fikk en 

følelse av at Bryne ville satse på meg. Det var 

viktig for meg, da jeg føler meg klar for å stå fast 

i 1.divisjon. 

Du har i skrivende stund spilt to kamper i årets 

OBOS-liga. Hvordan var det?

- Det var veldig kjekt å få spille de to kampene. I 

den første kampen holdt jeg nullen og det var en 

fin opplevelse å spille foran hjemmepublikummet 

på Bryne sta-

dion. Jeg var 

fornøyd med 

å holde nullen, 

men samtidig 

skuffet over at 

vi ikke vant. 

Kampen mot 

Nest-Sotra var 

ikke fullt så bra. 

Vi tapte 2-0, og 

det var ikke en god prestasjon av laget. 

Hva er målet ditt fremover?

- Målet er først og fremst å stå fast fra neste se-

song. Jeg skal trene knallhardt i høst og være 

godt forberedt til neste sesong. 

Vi har nå tre keepere i A-stallen. Deg, Anders 

Kristiansen og Marius Halvorsen. Hvordan er 

samarbeidet mellom dere?

- Vi har et fint samarbeid. Vi er tre gode keepere 

som alle er ambisiøse og vil bli bedre. Vi pusher 

hverandre på trening og hjelper hverandre til å bli 

bedre. 

Keepertrener Thomas Solberg er glad for at 

Høidahl er tilbake i Bryne.

- Jonas var veldig god når han kom tilbake. Han 

har fått en fin erfaring i 2.divisjon og blitt en tryg-

gere keeper i kamp. Jonas er flink til å kommu-

nisere med forsvaret og er trygg og god i feltet. 

Han har også utviklet pasningsfoten sin. Han er 

en keeper som vi forventer oss mye av fremover, 

sier Solberg. 

Etter to år borte fra Bryne, vendte Vigrestad-gutten, Jonas Høidahl tilbake til Bryne i 
sommer.  Høidahl kom til Bryne FK som 15-åring i 2007. Foran høstsesongen 2013 forlot 
han oss til fordel for nye utfordringer i 2.divisjonsklubben Egersund IK. Høidahl spilte sin 
første kamp i 1.divisjon mot Bodø/Glimt i 2011. I årets sesong har han startet to kamper i 
OBOS-ligaen.

HØIDAHL VIL BLI 
FØRSTEKEEPER!

Trykt og godt
Design  •  Trykk  •  Kopiering  •  Reklameartikler

T: 952 99 844 • Besøk oss på www.jprint.no 

Kvalitet til 

konkurranse-

dyktige priser!
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I Apeloen har du alt du trenger for en behagelig og enkel  
hverdag. Det ligger midt i Klepp sentrum, har gjennom
gående god kvalitet, parkering i lukket anlegg og heis.  
Dette er prosjektets siste byggetrinn som vil være klar for  
innflytting i desember. 

Visning etter avtale.
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til finansieringsmuligheter. DNB Eiendom i 9. etg, Høyhuset. 
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betingelser
Hos KleppHus betaler  
du kr. 0,- ved kontrakt  
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Hver klubb kunne i forkant nominere inn to spillere 

i alderen 17-19 år som utmerket seg i egen klubb 

med gode holdninger. Bryne FK nominerte junior-

spillerne Eirik Hadland og Sander Ystanes og dis-

se to ble sammen med 30 andre spillere plukket 

ut til drømmedagen. 

De 32 spillerne ble behandlet som VIP-gjester 

da Rogaland Fotballkrets, Norges Fotballforbund 

og samarbeidspartner OBOS inviterte til «OBOS 

Drømmedag på Ullevaal».

«OBOS Drømmedag på Ullevaal» er et nytt kon-

sept utviklet for å knytte sterkere bånd mellom 

Ullevaal stadion, landslaget og fotballungdom 

over det ganske land. Muligheten har åpnet seg 

gjennom partneravtalen mellom NFF og OBOS. 

På rundgang skal fotballkretsene invitere med 

seg ungdommer til drømmedagen. 

Ungdommene viste å sette stor pris på statusen 

som «fotball-VIP» og representerte klubb og fylke 

på eksemplarisk vis.

Det var ikke småtteri som ventet gjengen fra 

RFK-klubbene. Alle deltakere møtte opp kl. 0845 

på Stavanger Lufthavn. Der i fra var reisen plan-

lagt og tilrettelagt på ypperste vis. Bussen som ble 

benyttet av Kroatia hentet deltakerne på Garder-

moen, deretter fulgte mottakelse ved hovedinn-

gangen til NFF på Ullevaal, omvisning rundt i hele 

nasjonalanlegget inkludert prøvesitting av både 

innbytterbenker og kongetribunen, ZIP-line over 

stadionmatta, middag i egen losje, foredrag av 

blant andre landslagets Ingvild Isaksen og fotball-

profil Vidar Riseth og selvfølgelig den viktige kam-

pen med Norge og skuddfintene til Jo Inge Berget 

i hovedrollen, bivånet fra VIP-setene på tribunen.

Drommedag 

    Tekst: Even Sel

I forbindelse med landskampen mellom Norge og Kroatia 6. september fikk 32 ungdommer 
fra 15 ulike klubber i Rogaland oppleve en innholdsrik dag på Ullevaal Stadion. 

  FOR HADLAND OG YSTANES
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Drommedag 
  FOR HADLAND OG YSTANES

Hadland og Ystanes storkoste seg på Ullevaal 

stadion. 

- Denne dagen var veldig kjekk, vi fikk en opp-

levelse for livet, med både en bra kamp og om-

visning på hele stadion. Vi syntes at det var et 

kjempebra opplegg, der lederne hadde forberedt 

seg godt og alt gikk på skinner... Vi sitter igjen med 

en perfekt fotballdag på Ullevaal stadion, med en 

knallbra kamp og en veldig god opplevelse, sier 

Hadland og Ystanes.

Denne dagen var 
veldig kjekk, vi fikk en 
opplevelse for livet, 
med både en bra kamp 
og omvisning på hele 
stadion.

Sander Ystanes Eirik Hadland
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Det første vi måtte gjøre tidlig på året var å sette 
alle bremser på i forhold til underskuddet vi dro 
med oss fra 2014. Dette medførte blant annet at 
vi ikke kunne forsterke a-laget (hovedproduktet) 
slik som trenerstaben ønsket. Vi hentet inn en klar 
forsterkning i Bjørnar Holmvik, men det var også 
det trenerne fikk lov til.
Videre brukte vi store deler av våren til å vurdere 
og gjennomføre kostnadskutt, noe som også med-
førte oppsigelser av ansatte. Dette har selvsagt 
preget klubben. Samtidig vil jeg rose de ansatte 
for en enorm stå-på vilje og for at vi har klart å 

holde humøret opp gjennom tøffe perioder. Det er 
mange fantastiske mennesker som jobber for og 
bidrar i Bryne FK. Dette gjelder både ansatte og 
frivillige.

De økonomiske utfordringene ble ikke mindre av 
at vi i år har manglet hovedsponsor og flere viktige 
draktsponsorer. For en merkevare som Bryne FK 
er ikke dette en god situasjon å være i, og selv om 
vi har mange og solide samarbeidspartnere, så 
har dette selvsagt preget oss som klubb. Gledelig 
var det imidlertid å kunne ta beslutningen om å gi 
brystet på drakten til en ideell organisasjon som 
No Limitation, og på den måten bruke vår mest 
synlige kommersielle kanal til å ta litt samfunnsan-
svar.

I tillegg har vi hatt en situasjon i år med mange 
spillere på utgående kontrakter, og litt for store 
utskiftinger midt i sesongen (det såkalte sommer-
vinduet). Dette er også med på å sette sitt preg på 
hverdagen, og har nok i noen grad også påvirket 
prestasjoner og resultat. Så har riktignok spillers-
alg bidratt økonomisk for klubben, men det er ikke 
optimalt å skifte ut så mange midt i en konkurran-
sesesong.

Prestasjonene og resultatene har vært under det 
vi hadde forventet og håpet på, og det må vi ta 
selvkritikk for. Vi er derfor allerede godt i gang med 
å evaluere og fokusere på hva vi må gjøre for å 
stille sterkere og bedre forberedt til neste sesong. 
A-laget er selve lokomotivet til Bryne FK, og alle 
tjener på at vi gjør det godt i toppfotballen. 

I det hele tatt har dette året vært tøft for klubben, 
men det finnes lyspunkter og håp. Og det holder 
oss oppe og sterke i troen på en god fremtid for 
klubben.

Sportsplanen
Bryne FK har en god sportsplan. Denne er treårig, 
og er styrende ut neste år. Den vil garantert bli vi-
dereført, men skal selvsagt utvikles. 
Vår identitet er at vi skal være hele Jærens stolt-
het. Dette streber vi etter hver dag, både i forhold 
til å være synlige, samarbeide godt med nabo-
klubber (Klepp, Time og Hå) og være positive til 
omgivelsene våre.

Vår visjon er å så fotballglede, dyrke talent og 
høste mirakler. Dette er vår ledetråd i alle deler 
av klubben, enten det dreier seg om barnefotball, 
elitesatsing, markedsarbeid eller andre ting. Vi er 
stolt av vår visjon, og synes den en god veileder 
i hverdagen.

Bryne FK sin ambisjon og hovedmål er at vi all-
tid skal være blant de 20 beste klubbene i Norge. 
Dette betyr med dagens ligastruktur, enten Tippe-
liga eller topp fire i OBOS-ligaen. Her er vi ikke 
ennå, men det er hovedmålet.
Videre skal vi utvikle unge landslagsspillere 
(utviklingsmål elite), og vi skal være en sterke 
breddeklubb med mål om å ha med flest mulig, 
lengst mulig til å bli best mulig (utviklingsmål bred-
de). Begge disse målene har vi allerede nådd. Og 
dette skal forsterkes ytterligere i årene som kom-
mer. Vi har flere aldersbestemte landslagsspillere 
enn på mange år, og vi klarer å bygge store kull 
til og med blant 16- åringene og i juniorklassen. 
Også på jentesiden har vi mange unge spillere, 
som blant annet har imponert i år ved å sørge for 
at vårt damelag i 3. divisjon har spilt seg kraftig 
opp.

Det er også et kvalitetstegn at vi i år har eksportert 
flere spillere til andre store klubber. Når våre spil-
lere blir attraktive for klubber som Crystal Palace, 
OL Lyon, SK Brann og IK Start, så forteller det at 
vi gjør mye riktig. Dette er en fjær i hatten både for 

Tilbakeblikk
Jeg har nå vært daglig leder i Bryne FK i drøye ni måneder. Det har vært en krevende tid. 
Jeg visste hva jeg gikk til, og at det ville bli nødvendig med en omfattende gjennomgang av 
ressursbruk, rutiner og kultur. I tillegg skulle vi ruste oss best mulig for en ny sesong i OBOS-
ligaen som det nå heter.
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spillerne som jobber hardt, men også for klubben 
som bruker mye ressurser på å utvikle gode fot-
ballspillere. Det er også gøy for oss å kunne bidra 
med kvinnelige talent til Klepp i Toppserien, som vi 
har gjort med Andrea Norheim i år.
Vi ønsker selvsagt å beholde gode fotballspillere 
hos oss så lenge som mulig, men av og til blir det 
slik at vi må la spillere gå til andre klubber. Da får 
vi være stolte av det.

Som et bevis på at vi blir lagt merke til i fotball- 
Norge er også at vi i år deltar med en rekordstor 
delegasjon til årets Cupfinaleseminar i regi av 
Norsk Fotballtrenerforening og fotballforbundet. 
Hele syv av våre trenere, og hele G-16 laget reiser 
til Oslo cupfinalehelgen for å bidra med foredrag/
sekvenser, lære og bli inspirert.

Fremtiden
Hva så med fremtiden? Det er dette vi skal bruke 
mest energi på, da det er kun dette vi kan gjøre 
noe med.
I høst starter vi arbeidet med å meisle ut en ny 
strategisk plan for klubben. Denne skal danne 
grunnlaget for det vi skal gjøre de neste årene, og 
være en konkret og kortfattet plan. Denne skal gi 
føringer på hvordan vi skal spille og fremstå, hvor-
dan vi skal drive spillerlogistikk, hvordan vi skal nå 
våre mål og så videre. Strategiplanen skal gi en 
overordnede føringen for hvordan klubben skal 
drives, spesielt knyttet til elitedelen. 
Vi skal jobbe hardt for å forsterke og utvikle hoved-
produktet (a-laget). Det er dette vi i stor grad lever 
av, og her er det potensial for forbedringer. Videre 
skal vi forsterke det gode utviklingsarbeidet som 
gjøres i yngres avdeling. Målet er å få frem mange 
talenter for norsk fotball i årene som kommer, og 
forhåpentligvis så skal flere av disse danne grunn-
stammen i vårt eget a-lag.

Kontinuitet
Jeg har fra dag én vært tydelig på at klubben må 
tenke kontinuitet fremover. Siden år 2000 har Bry-
ne FK hatt intet mindre enn 13 trenere (!) og 13 
daglige ledere (!). Slik kan vi etter mitt syn ikke 
fortsette. Det er ingen bedrifter eller organisa-
sjoner som klarer å oppnå suksess med så stor 
turnover i nøkkelroller. Jeg har ikke regnet på an-
tallet markedssjefer, og jeg har heller ikke regnet 
på hvor mye dette har kostet klubben. Men her 
snakker vi store summer.
Det er avgjørende at vi i årene som kommer klarer 
å få til kontinuitet i nøkkelroller i klubben. Det har 
jeg tenkt å bidra til. Når det er sagt, så er selvsagt 
ingen fredet i evig tid. Men det tar tid å bygge lag, 
organisasjon og en vinnerkultur. Dette er ikke mu-
lig å få til når klubben må rykke tilbake til start så 
ofte som vi har gjort de siste 15 årene. 

Økonomi
Klubben har lenge vært i en økonomisk anstrengt 
situasjon, og det er vi fortsatt. Men vi har startet 

en prosess med å restrukturere oss, og jeg tror 
det skal være mulig å etablere en god økonomisk 
plattform som skal gi grunnlag for sunn økonomisk 
drift. Målet er at vi så snart som mulig skal begyn-
ne å tjene penger på driften (les; gå med over-
skudd). Dette skal gi oss muligheter til å utvikle 
og forsterke produktet, betjene våre forpliktelser 
på en bedre måte og ikke minst gi oss anledning 
til å bli mer offensive. Men dette er en tidkrevende 
prosess, og det vil kreve at klubben tar tøffe tak, 
at samarbeidspartnerne står bak og støtter oss 
og ikke minst at alle Brynevenner stiller opp. Det 
er mange måter å bidra på. Enkle tiltak som alle 
kan være med på er Scoringsklubb, støttemed-
lemskap, Grasrotandelen og Grunnmuren. For å 
nevne noe. Bare ta kontakt med klubben for flere 
detaljer.

Stadionutvikling
Bygging av ny stadion opptar mange, og det for-
står jeg godt. Vi har en gammel, nedslitt og umo-
derne stadion. Den er tung å drifte, og det er utfor-
drende å avvikle gode toppfotballarrangement her.
Men prosessen går fremover, og vi er optimister. 
I disse dager er vi i gang med å legge planer for 
fremdrift, prosjekt og finansiering. Reguleringspla-
nen vil forhåpentligvis bli godkjent i kommunen i 
løpet av tidlig vår neste år. Det er i alle fall det vi 
håper og tror på.
Da skal vi i prinsippet være klar til å kunne star-

te etter neste sesong. Vi skal samarbeide med 
Team Bygg, Jadarhus og Masiv i forhold til ut-
byggingstakt og trinnene i denne. Men målet er 
fortsatt klokkeklart for klubben. Det er å få til et 
nytt stadion på nåværende anlegg så snart det lar 
seg gjøre. Dette vil gi oss konkurransedyktige fa-
siliteter og betingelser og bedre utnyttelse av hele 
stadionområdet. Det vil være bra for Brynebyen og 
hele Jæren!

90 år
Neste år er klubben 90 år. 10. april 1926 ble det 
som skulle bli en av landets mest tradisjonsrike 
klubber stiftet. Jubileet vil bli markert på mange 
måter, men det får vi komme tilbake til.
Jeg er optimist på Bryne FK sine vegne. Klubben 
har stolte tradisjoner, og har gode forutsetninger 
for å nå målet om å etablere oss blant Norges 20 
beste klubber. Det tror vi på, og vi skal ta de grep 
vi mener må til for å komme dit. Med god støtte fra 
næringsliv, kommune og alle gode Brynevenner 
er jeg overbevist om at vi skal klare det. Og det 
gleder jeg meg til!

Asle Tjøtta
Daglig leder
Bryne FK
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Bak fra venstre: Paul Addo, Branislav Bosnjak, Aram Khalili, Sondre Norheim, Krister Wemberg, Pål Fjelde, Mads Bøgild
Midten fra venstre: Gaute Larsen (hovedtrener), Sverre Sele (lagleder), Kurth Gausland (materialforvalter), Thomas Solberg (keepertrener), Robert Undheim, Bjørnar Holmvik, Magnus 
Rets Grødem, Emil Dahle, Pål Aamodt, Truls Sælevik Vagle, Runar Haugland (fysioterapeut) Arne Christian Njærheim (lege), Ørjan Lie (fysioterapeut), Ole Hjelmhaug (medtrener)
Foran fra venstre: Oddbjørn Skartun, Jon-Helge Tveita, Vegar Landro, Anders Kristiansen, Jonas Høidahl, Marius Halvorsen, Sabri Freddy Khattab, Marius Lode. 
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    Tekst: Even Sel

Vi Bryne-supportere sitter igjen med mange gode opplevelser fra de fire sesongene i Tippeligaen (2000-2003). Bryne hadde i denne perioden flere svensker og to av de som markerte seg mest 
var Dejan Pavlovic og Peter Olofsson. Vi tok en prat med Pavlovic og Olofsson for å høre hva de har gjort etter årene i Bryne. 

PAVLOVIC OG OLOFSSON 

– SVENSKENE SOM SJARMERTE BRYNE-SUPPORTERNE.

Avisutklipp fra “På sparket” 2001. Foto: Tarjei Sel, Jærbladet

Noe av det første Reine Almqvist gjorde når han 

overtok Bryne i 2001 var å hente spissen Dejan 

Pavlovic. Den høyreiste svensken markerte seg 

i første kamp med å score to mål mot Molde i 

cupen.  Han scoret også i semifinalen mot Lille-

strøm og bidro sterkt til at Bryne holdt plassen i 

Tippeligaen og nådde cupfinalen i 2001. Pavlovic 

scoret 29 mål på 93 kamper for Bryne. 20 av disse 

målene kom i Tippeligaen. Pavlovic forlot Bryne 

etter nedrykket i 2003. 

Hvordan var fotballkarrieren etter årene i

 Bryne?

- Etter årene i Bryne spilte jeg ett år i Høgaborg 

BK, før jeg la opp.  Jeg har vært maler tidligere og 

startet opp igjen med det etter jeg la opp. Etter ett 

år fant jeg en servicebutikk som var til salgs, den 

hadde jeg i 7 år. I dag jobber jeg i byggebransjen. 

Er du involvert i fotballen nå?

Jeg spiller fotball med Helsingborg og Høgaborgs 

Old Boys-lag. Jeg prøvde meg på treneryrket for 

noen år siden, men fant ut at det ikke var noe for 

meg akkurat da. 

Hva husker du best fra årene i Bryne?

Det jeg husker best er selvfølgelig cupfinalen. 

Det var fantastisk kjekt å være med på, selv om 

finalen ikke gikk så bra. Jeg minnes også alle de 

trivelige og jordnære personene og den spesielle 

atmosfæren på hjemmekampene. Jeg har man-

ge gode opplevelser fra tiden i Bryne. Det eneste 

negative jeg husker er at vi rykket ned i min siste 

sesong. 

Peter Olofsson
Peter Olofsson kom til Bryne fra Umeå somme-

ren 2000 for å redde et Bryne-lag i poengnød.  
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Vi Bryne-supportere sitter igjen med mange gode opplevelser fra de fire sesongene i Tippeligaen (2000-2003). Bryne hadde i denne perioden flere svensker og to av de som markerte seg mest 
var Dejan Pavlovic og Peter Olofsson. Vi tok en prat med Pavlovic og Olofsson for å høre hva de har gjort etter årene i Bryne. 

PAVLOVIC OG OLOFSSON 

– SVENSKENE SOM SJARMERTE BRYNE-SUPPORTERNE.

Foto: Tarjei Sel, Jærbladet

Med sine fem scoringer på høstsesongen bidro 

24-åringen sterkt til at Bryne holdt plassen i Tippe-

ligaen. Totalt spilte Olofsson 91 kamper for Bryne 

og scoret 29 mål. I Tippeligaen scoret han femten 

mål på 2,5 sesong.  I sin siste kamp for Bryne mot 

Odd 29.september 2002 brakk han benet etter en 

takling fra nåværende Celtic-trener Ronny Deila. 

I dag bor Peter Olofsson sammen med kone og to 

barn i Gøteborg. I samband med giftermålet skif-

tet han navn til Peter Heurling. 

Hvordan var fotballkarrieren etter årene i 

Bryne?

- Etter tre år i GIF Sundsvall flyttet jeg til Gøteborg 

og Hacken etter 2005-seongen. Her spilte jeg i to 

sesonger før jeg la opp opp på toppnivå. Deretter 

ble det spill i fem sesonger på lavere nivå i klub-

ben «Bra Killar Skottfint» (BK Skottfint), før jeg 

valgte å slutte helt. I dag er det styrketrening og 

løping som gjelder. 

Er du involvert i fotballen nå?

- Nei, ingen på annen måte enn ivrig tilskuer. Ten-

ker meg noen hvileår til den største gutten min be-

gynner på fotball.  I dag er jeg salgssjef i et firma 

som hete Meltwater, her har jeg jobbet i 8 år. 

Hva husker du best fra årene i Bryne?

- Det jeg husker best var hele cupfinalehelgen i 

2001. En fantastisk opplevelse, selv om sluttre-

sultatet ikke ble bra. Jeg kommer også alltid til 

å huske når vi senket Brann på Brann stadion 

16.mai i 2002. Snakk om å ødelegge festen for 

bergenserne. 

Slakten i Trondheim i 2000 sitter fortsatt på nett-

hinnen. 9-0-tapet på Lerkendal er ikke lett å glem-

me. En annen negativ opplevelse var selvfølgelig 

når Ronny Deila brakk benet på meg. Det var ikke 

slik jeg jeg ville avslutte oppholdet i Bryne. 

Utklipp fra “Kampfakta” 2000.
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Årets tur gikk til London, og den første dagen ble 

brukt til workshop. Bryne FK hadde innlegg om 

status, hvor står vi, hvor vil vi og tanker om 90 

års jubileet neste år. Det var kjekt å se hvordan 

deltakerne engasjerte seg, og Bryne FK fikk med 

seg mange gode innspill og ideer til både strategi- 

og jubileumsarbeidet klubben skal jobbe med 

fremover. Gruppearbeidet var og en veldig god 

måte til å bli kjent med hverandre. 

Fotballkamp i London er naturlig og vi hadde bil-

letter til Tottenham-Manchester City.  

Kampen, som endte 4-1, og hadde en helt rå 

stemning på stadion, var et høydepunkt! Kanskje 

ikke for alle, for noen ”City-fans” hadde vi og med 

i gjengen... 

Været i London var strålende denne helgen, søn-

dagen var det tid for shopping, sightseeing eller 

kanalbåttur. En liten gjeng tok undergrunnen litt 

ut av sentrumskjernen, og fikk oppleve et anner-

ledes og kjekt område av London. Kanalbåt-tur 

som endte i bydelen Camden Town. Her var det 

enorme menneskemengder, yrende liv og utallige 

utendørsmarkeder. 

En flott helg full av gode opplevelser og nye 

relasjoner!

Nettverkstur til London

Tekst: Kristin Løge
Foto : Siv-Grete Lea/Grete Torland.

Bryne FK arrangerer nettverkstur, som en del av avtalene med samarbeidspartnerne. Målet 
med turen er å samle bedriftene, ha et faglig og sosialt opplegg, som legger til rette for gode 
relasjoner og muligheten til å gjøre forretning med hverandre.
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NORGES MEST 
 FORNØYDE  TV-  

OG BRED-
BÅNDSKUNDER*

5. ÅRET PÅ RAD.

*EPSI-2014

FOR BESTILLING ELLER MER INFORMASJON, TA KONTAKT PÅ  
05973 (0LYSE) ELLER FACEBOOK. VI HJELPER DEG 24/7.

Kommer for salg!
11 rekkehus.
Meld din interesse nå!

 

www.teambygg.no

Langpassning fra 
Bryne stadion!

Storenubben!
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15-åringen Erling Braut Håland spilte i september to landskamper for 
Norge G15 mot Sverige. I begge kampene markerte Håland seg med to 
scoringer. Landslagstrener Erland Johnsen var fornøyd med Håland etter 
de to kampene.

- Han er en veldig god taktisk spiller, som posisjonerer seg veldig bra, har 
kloke løp og gode avslutningsferdigheter. Samtidig har han bra tempo i 
løpene sine, så han er en veldig spennende spiller, sier Johnsen.

G19: Truls Sælevik Vagle

G18: Sondre Norheim

G17: Magnus Retsius Grødem og Marius 

Halvorsen

G15: Erling Braut Håland

J15: Kristin Rage

(I tillegg har Tord Johnsen Salte spilt 

landskamper for G16 og G17 mens han 

representerte Bryne.)

Kristin Rage er blitt tatt ut på J15-landsla-
get som skal spille dobbelkamper mot Polen i 
perioden 25. - 30. oktober. Vi gratulerer!

FØLGENDE AV DAGENS BRYNE-SPILLERE HAR SPILT 

LANDSKAMPER I ÅR: 

KRISTIN RAGE

ERLING BRAUT HÅLAND
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DET GÅR NORD OG NED.
Du vet det, selv om du ikke sier det høyt. Suget i magen.  
Motviljen mot nyhetene. Færre jobber, fallende kronekurs.  
Trangere tider, trøstesløse tabeller. Stang ut, skuffelser i kø.  
Frykten for tilværelsens totale nedrykk.

Til slutt roper du på hjelp. Høyt som faen. For de du tror kan hjelpe, 
er langt unna, ikke sant? De snakker ikke jærsk, de går ikke med  
caps og de driter i hvor poteten kommer fra. Dessuten aner de  
ikke hvem du er. De kjenner verken deg eller publikummet ditt.

Kanskje er hjelpen nærmere enn du tror, enten du heter Bjørn,  
Inge Brigt eller for eksempel Gaute. Kanskje lurer de kreative ideene, 
de befriende øyeblikkene, like rundt gatehjørnet eller cornerflagget. 
Kanskje er løsningen så nær at du ikke ser den.

Du er ikke nødt til å gå over bekken etter vann. Eller over vannet 
etter backer. Husk det. Sats på den kortreiste ekspertisen, den som 
har røttene sine plantet i samme åker som deg. Vi holder til på  
Bryne og lager reklame som treffer mål. www.glodefisk.no

på Bryne Kro & Hotell 

VelKommen til

•  julebordsbuffé 
•  Hagbarts julenøtter  Besøk av Hagbart v/Tom Weum

•  Live musikk v/Roy Andre skulstad 

Julebordspakken inneholder:

julebord

Kontakt oss for pristilbud på tlf. 51 77 75 00  
eller livanne@brynekro.no / solvi@brynekro.no

27. og 28. november
4. og 5. desember

11.og 12. desember
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Teksten under er utdrag fra artikkel i 

fotballbladet Josimar. 

I Lyon er det to ting som betyr noe: Gatrono-

mi og fotball. Enten det er snakk om charcu-

terie, rød Beaujolai-vin, Karim Benzema eller 

Alexandre Lacazette, skal det helst være 

hjemmelagd. For i Lyon er man stolt av å være 

lyonnais. For tallenes tale er klar: Lyon er kun 

slått av Barcelona, Manchester United og Real 

Madrid i antall produserte til lag i de fem største 

europeiske ligaene, og det er bare i Barcelona 

et en større andel av akademispillerne blir pro-

fesjonelle. Mer imponerende: Ingen europeiske 

toppklubber har flere egenproduserte i A-stal-

len enn Lyon. Enda mer imponerende: I store 

deler av 2014/2015-sesongen stilte Lyon med 

åtte akademiprodukter fra start – og de var ikke 

langt unna å snyte Paris Saint-Germain for se-

riegullet. 

14 av 18

Etter å ha blitt hardt rammet av finanskrisen 

rundt 2010, ble Lyon, som vant syv strake se-

riegull mellom 2002-2008, nødt til å lete etter 

alternative løsninger. Pengekranen ble skrudd 

igjen, og fokuset ble flyttet over til spillerutvik-

ling. Men hvorfor fungerer det så mye bedre i 

Lyon enn andre steder? 

- Det kryr ikke akkurat av høydepunkter i livet 

til en pensjonert enkemann, sier en gråhåret 

mann som presenterer seg som Jean-Luc. 

Rundt halsen har han et Lyon-skjerf, og på 

brystet en pin med klubbens emblem. Han sit-

ter på trappen som leder opp til ærestribunen 

på Stade Gerland, hvor han har vært sesong-

kortholder siden 60-tallet. 

- Men dette er litt av et høydepunkt. Bortekam-

pene ser jeg på cafeen, men annenhver helg 

kommer jeg hit og ser «Les Gones». Etter hver 

kamp gleder jeg meg bare til neste kamp. 

«Les Gones» er kallenavn til laget. Det er et lo-

kalt uttrykk som betegner unge gutter fra byen. 

Og det har aldri passet så godt som nå. 

- Jeg har opplevd mye som Lyon-supporter. 

Storkamper i Champions League, syv strake 

seriegull, opprykk, nedrykk. Sonny Anderson 

og Juninho, de var helter. Men i dag er det an-

nerledes. Å se en gjeng med praktisk talt bare 

lokale unggutter, det er ubeskrivelig. For meg, 

som har bodd i byen hele livet, er det en stor 

stolthet. Og de spiller helt fantastisk fotball. 

Sånt finner man ikke mange andre steder enn 

her, særlig ikke sånn som fotballen har blitt, sier 

han. 

Det er på tide å få inn på stadion. Lyon mø-

ter Nantes til den første av fire avgjørende 

Made in Lyon
Finanskrisen vippet dem av den franske fotballtronen, og en alternativ løsning 
måtte til for å bygge storklubben opp igjen. Den fant de i sitt eget akademi. Etter å 
ha byttet ut rådyre stjerne med lokale helter, er Lyon tilbake i Champions League. 
Brynegutten Tors Johnsen Salte er nå en del av storklubben. I denne saken får 
dere innblikk i hvordan Lyon tenker spillerutvikling.

Tekst: Arilas Berg Ould-Saada

Tord Johnsen Salte signerte for Lyon i mai. Her er hans sammen med representanter fra storklubben.
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seriefinaler. PSG ligger bare tre poeng foran 

andreplass Lyon, men et feilskjær fra hoved-

stadslaget virker usannsynlig. Likevel er det 

feststemning på et fullpakket Stade Gerland, 

hvor man allerede er mer enn fornøyd med 

sesongen. På lagoppstillingen finner man det 

fremste beviset på Lyons suksessfulle talent-

utvikling. Dagens tropp består av 18 spillere. 

Av de 18 spillerne, er 14 utviklet gjennom klub-

bens akademi. I startelleveren er åtte av spiller-

ne rene Lyon-produkter, og de tre som kommer 

innpå i andre omgang, er også hjemmelagde. 

Lyon stiller 80% hjemmelagd og spiller flyten-

de offensiv fotball i en smal 4-1-2-1-2-forma-

sjon og vinner 2-0 etter scoringer av Grenier 

og Lacazette, begge født og oppvokst i byen. 

Etter kampen huker Josimar tak i Lyons trener 

Hubert Fournier. På spørsmål om hva som er 

hemmeligheten bak talentfabrikken i Lyon, vir-

ker Fournier neste overrasket. 

- Det er ingen hemmelighet. Det er bare et re-

sultat av hardt og godt arbeid over lang tid, og 

en enom tillit fra presidenten, svarer Lyon-tre-

neren, som om det skulle være det mest natur-

lige i verden. 

Fra generasjon til generasjon

- Er det du som er nordmannen som skal plage 

meg, spør en gråhåret mann fra toppen av en 

vindeltrapp.

- Ja, det stemmer.

- Jeg visste ikke at man snakket fransk i Nor-

ge. Men det var jo flaks, for jeg kan ikke et ord 

norsk, og jeg er sikkert enda verre i engelsk, 

sier mannen, med glimt i øyet. 

Mannen heter Armand Garrido og har vært tre-

ner for Lyons U17-lag i 24 år. Han har tatove-

ringer, og et skinnarmbånd, er litt harry. Tord 

Johnsen Salte, den norske 16-åringen som 

signerte for Lyon denne våren, og som nå tre-

nes av Garrido, forteller til Josimar at han blant 

spillerne anses som den beste treneren i klub-

ben. Vi setter oss inn på et lite rom, og Garrido 

serverer en kopp sukkerbiter med litt kaffe i. 

Det er neppe det som er vidunderkuren som får 

talentene til å vokse og gro. Men oppmerksom-

heten flyttes vekk fra den grusomme kaffen når 

Garrido, begynner å snakke, med lysende øye, 

lidenskapelig, og tydelig stolt over jobben sin. 

- Det fyller meg med glede å se så mange 

unggutter på førstelaget. Men det er ikke nytt 

for oss, dette har vi holdt på med i så mange 

år, og i dag kan man si at vi når toppen hva 

angår spillerutvikling. Vi får lønn for mange års 

hardt arbeid. 

- Folk som vil vite hemmeligheten bak talent-

fabrikken Lyon må nok bli skuffet, for det er 

ingenting som har endret seg i måten vi arbei-

der på. Dette kunne skjedd for ti år siden også, 

men da hadde vi penger og stjerner, så det var 

aldri rom for det. 

- Prinsippene våre på banen er at vi skal spille 

teknisk, kollektiv angrepsfotball. Vi ønsker først 

og fremst å score mål enn å unngå å slippe 

inn, sånn har det 

alltid vært i Lyon 

og vi rekrutterer 

og utvikler spille-

re ut fra det. Vi er 

opptatt av det kol-

lektive, at man skal 

spille bra sammen 

og ikke kun tenker 

på seg selv. Sam-

tidig ønsker vi å gi 

enkeltspillere frihet 

til å utfolde seg 

kreativt og uttrykke 

sine ferdigheter på 

best mulig måte. 

Vi setter aldri inn 

grenser for antall 

touch når vi spil-

ler internkamper, 

for eksempel, sier 

Garrido. 

Hva er en typisk treningsøvelse i Lyon?

- Vi er spesielt opptatt av persepsjon, det vil 

si å oppfatte hva man skal gjøre i en gitt si-

tuasjon, og det gjerne så tidlig som mulig. Vi 

kler spillerne i flere forskjellige farger, spiller 

med mange baller på en gang, slik at spillerne 

blir utfordret til å være i forkant og alltid tenke 

flere trekk fremover. Vanskelighetsgraden va-

rierer avhengig av aldersklassene, men disse 

øvelsene får spillerne til å måtte forholde seg 

til mange flere distraksjoner enn i kamp, og da 

blir det plutselig ikke like vanskelig å orientere 

seg når kampdagen kommer. Jeg vil nok si at 

dette er noe av det vi er best på. 

Hvordan finner dere balansen mellom 

resultat og utvikling?

- I de mindre kategoriene er det ikke en prioritet 

å vinne kamper. Prioriteten er da at spillerne 

trives på trening, jobber og utvikler seg. Det 

handler om teknikk, teknikk, teknikk. Spillerne 
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skal få basisferdighetene under huden. Alt fore-

går med ball. I den alderen bruker vi ikke tid på 

kondisjonstrening og komplisert taktikk, det er 

totalt bortkastet, sier han. 

Men etter hvert er det viktig å skape vinnerskal-

ler.

- Når man nærmer seg 11-fotballen og turne-

ringsspill, må man etablere en konkurranse-

ånd. Man skal ikke akseptere å tape enkelt. 

Hvis jeg går til presidenten og sier at jeg har 

en skikkelig god spiller, men at han ikke vin-

ner kamper, kommer han nok til å velge han 

litt mindre talentfulle som nekter å tape. For de 

eldre ungdomslagene våre er det essensielt å 

komme så langt som mulig i de nasjonale tur-

neringene, slik at vi kan møte så gode lag som 

mulig, slik at trenerstaben kan vurdere spiller-

ne på et høyt nivå, men også slik at spillerne 

får erfaring fra høyt nivå og viktige kamper. Ja, 

det er viktig å være tålmodig med unge spillere, 

men når man kommer til en viss alder, rundt 16, 

så er det essensielt at de lærer prinsippene fra 

toppfotballen. Toppfotball handler til syvende 

og siste om å vinne, og for å vinne fotballkam-

per, må vi skape vinnere, sier i Garrido. 

Armand Garrido er full av lovord om 

norske spillere. 

- Skandinaviske spillere kommer fra en annen 

kultur. Vi er mer latinske. Nordmannen kom-

mer, er strukturert, er tøff og seriøs i arbeidet, 

han er målbevisst og seriøs. Når vi henter en 

nordmann, vet vi at han kommer til å være seri-

øs. Vi tar selvfølgelig ikke hvem som helst bare 

fordi han er norsk, vi henter toppspillerne, og vi 

har gode erfaringer med det, så vi vil hente fle-

re. Vi blir mer og mer interesserte i nordmenn 

fordi vi synes vi gjorde en god deal i Ulrik Ytte-

gård Jenssen. De har noe vi mangler: Defensi-

ve ferdigheter, fysikk, tøff mentalitet. Når vi ser 

til Norge, vet vi at vi kommer til å finne slike 

spillere, sier han. 

Josimar tok også en prat med Lyons nyeste 

Vi tok en prat med Tord Johnsen Salte i 
slutten av september for å høre hvordan de 
første ukene i Lyon har vært. 

Hvordan har oppstarten i Lyon vært?

Oppstarten var først preget av at jeg var skadet. De første 2-3 fikk jeg be-

handling og trente alternativt. Sosial har de første ukene vært veldig bra. 

Har du spilt noen kamper?

Jeg har spilt tre kamper, hvor det har gått helt greit. Jeg merker at det er 

en annerledes måte å spille fotball på her, som jeg må venne meg til. 

Hva er målet for sesongen?

Målet er å bli flytta opp i U19-troppen og få være med på en kamp i UEFA 

Youth League. 

Hvordan ser en normal dag ut for deg?

Jeg starter med franskkurs, så er det skole. Treningen varer det fra 

kl.1630-18.30. På onsdagene er det ikke skole, og da har vi to treninger. 

Tord Johnsen Salte

nordmann, U16-landslagskapteinen Tord John-

sen Salte, rett etter at han hadde fullført son 

første treningsuke i Lyon. 

- Den største forskjellen fra Norge er at de tek-

niske ferdighetene er på et helt annet nivå her. 

Og man skal hele tiden spille seg ut bakfra, det 

gjør ingenting hvis man gjør feil. I Norge, når 

man har øvelser, så forklarer treneren øvelsen 

først, og så kommenterer han når den er fer-

dig. Her snakker de hele tiden, de retter på den 

minste detalj og følger hele tiden med på det 

som skjer. Vi spiller mye på små baner og har 

mye ballbesittelsesspill. De legger aldri inn be-

grensninger på antall touch, for det skal være 

kamplikt, og fordi de vil la spillerne utfolde seg 

kreativt, selv om det helst skal gå på få touch, 

sier Salte. 

- Jeg valgte Lyon fordi jeg så at nesten hele 

førstelagstroppen besto av akademiprodukter. 

Det viser at det er mulig å lykkes her. Jeg vil-

le ikke kommet hvis det ikke var for at jeg at 

jeg tror at jeg kan spille på førstelaget en dag. 

For meg er dette et mye bedre valg enn å dra 

til en Premier League-klubb hvor sjansene er 

for å slå igjennom er veldig små, sier Salte til 

Josimar. 

Vil du abonnere på Josimar, 

se www.josimar.no.
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Bryne FK har besluttet å gi bort brystet på drakten ut sesongen til en ideell 

organisasjon. Som kjent har klubben spilt store deler av sesongen uten 

hovedsponsor, da det ikke har lykkes med å få dette på plass. Nå ønsker 

klubben å bruke sitt samfunnsansvar, og utnytte det blanke brystet til et positivt 

formål. 

Resten av sesongen skal organisasjonen No Limitation få gleden av 

den oppmerksomheten dette gir. No Limitation jobber med ettervern av 

rusmisbrukere, og drives av entusiasten Grete Natalie Storm-Johansen. 

Prosjektet sparer samfunnet for store utgifter, og gir en bedre og mer 

meningsfylt hverdag for tidligere rusmisbrukere. Bryne FK er veldig glade for å 

kunne utnytte situasjonen uten hovedsponsor til et positivt og samfunnsviktig 

formål.

No Limitation

LØVBLÅSER
STIHL SH 56 C
Både blåse- og 
sugefunksjon. 
Bensindrevet.

LØVBLÅSER
STIHL SH 56 C
Både blåse- og 
sugefunksjon. 
Bensindrevet.
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HUSK! 
HVER 6. SEKK
GRATIS!
GJELDER LABB 
OG APPETITT

NORGES 
MEST SOLGTE 
HUNDEFÔR!

HOS FK BUTIKKEN BRYNE
har vi stort utvalg av hengere 
fra Gaupen og Tredal!
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FK BRYNE  
Tlf. 48 01 08 78

Den nye Bryne-luen kan 
kjøpes i Brynebutikken 

før, under og etter kamp. 
Brynebutikken under 

sittetribunen har åpent 
hver mandag fra kl.18.00-

20.00. 

 Du kan også kjøpe 
supporteutstyr på 
brynebutikken.no

NY BRYNE-LUE
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Vårt tilbud er rettet mot barn fra 3.-7.klasse 
fire dager i uker.  Totalt er det 120 deltakere 
på PFO og vi har fullt hver dag. En normal dag 
ser slik ut: 

12.45 – 13.45: Sosialt/avslapping + mat 
og drikke
13.45-15.00: Fotballtrening
15.00-15.30: Lekser eller diverse sosiale aktivi-
teter på klubbhuset

Det som er veldig gledelig er at flere og flere 
jenter melder seg på PFO. I skrivende stund 
er det 26 jenter som i løpet av en uke går på 
PFO. Så mange jenter har vi aldri hatt før på 
vår fotballfritidsordning. 

Emma Braut Brunes, Mathilde Gabrielsen, Sel-

ma Hatjoullis, Maren Garpestad og Alva Heskje 
i 7.klasse går i dag på PFO på fredagene. Dis-
se fem jentene startet opp på PFO i 3.klasse og 
trives like godt den dag i dag. 

- Vi synes det er veldig kjekt på PFO. Hoved-
grunnen til at vi går på PFO er fordi vi elsker 
å spille fotball. Det er kjekt at vi er flere jenter 
som går sammen, sier 7.klassingene. 

PFO-ansvarlig Even Sel er glad for at antall 
jenter øker på PFO. 

- Tidligere år har vi hatt litt for få jenter. Nå mer-
ker vi flere jenter ønsker å melde seg på, og 
det er veldig gledelig. Vårt tilbud er rettet like 
mye mot jenter som mot gutter. Vi har tatt noen 
grep for å få inn flere jenter. Blant annet har vi 
fått inn kvinnelige instruktører, noe vi har mer-
ket positiv effekt av. Enkelte økter har vi egne 
jentegrupper, mens vi andre økter lar jentene 
spille sammen med guttene, sier Sel.

- I år har vi 120 deltakere på PFO, og det er 
maks av det vi kan ta inn per dags dato. Det er 
veldig kjekt at så mange ønsker å gå på PFO. 
Det er viktig at unge gutter og jenter er mye 
i fysisk aktivitet, og det ønsker vi å bidra til. 
Hovedmålet vårt er å bidra til gode vaner for 
barna med fysisk aktivitet, sosial læring, sunt 
kosthold og fokus på lekser og samarbeid. I 
tillegg ser vi at spillerne som går på PFO blir 
bedre fotballspillere, sier Sel. 

Ønsker du at ditt barn skal begynne på PFO? 
Send en mail til Even Sel på mail: even@bry-
nefk.no 

Instruktører PFO:
Ansvarlige: 
Even Sel og Aleksander Midtsian
Medarbeidere: 
Live Sel, Sabri Khattab, Emil Selliken og 
idrettselever fra Bryne VGS.

FLERE OG FLERE JENTER PÅ PFO
PFO-3. klasse

Bryne FKs fotballfritidsordning skoleåret 2015/2016 er godt i gang og tilbudet er 
som tidligere år veldig populært. I år har vi med flere jenter enn tidligere år.
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FLERE OG FLERE JENTER PÅ PFO
PFO-3. klasse

PFO-jentene som er på fredager.

Foran fra venstre:

Mathilde Tjåland, Emma Braut Brunes, Maren 

Garpestad, Alva Heskje, Selma Hatjoullis.

Bak fra venstre:

Sofie Tjåland, Kaja Thu, Edle Emberland.

www.lemminkainen.no
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I en sesong der høydepunktene ikke akkurat 

har stått i kø har det vært mye å glede seg 

over på talentfronten. Vi har sett at de alders-

bestemte lagene våre virkelig har markert seg 

og det er veldig lenge siden Bryne har hatt så 

mange aldersbestemte landslagsspillere som i 

denne sesongen.

Brynemagasinet slo av en prat med Magnus 

Rets Grødem som de to siste sesongene har 

spilt flere landskamper, og som i de siste har 

fått stadig mer spilletid på vårt A-lag. Alltid mor-

somt å høre hvordan og hvorfor en fotballspiller 

har blitt god og det ligger ofte litt spesielle ting 

bak, så også med Rets.

Husker du din første fotball?

- Jeg husker godt en Man U ball jeg fikk av far. 

Den var rød. Jeg var redd for den, var redd den 

skulle bli ødelagt. Jeg hadde den med meg 

over alt, også i sengen.

De første kampene?

- Knotten-turneringen. Vi hadde et lag med gut-

ter fra nabolaget og vi var uslålige og smadret 

alle vi spilte mot. Jeg var nokså suveren på den 

tida og jeg likte god å få skryt, det må jeg bare 

innrømme. 

Så kom en periode der du var med 

97-modellene og reiste rundt på turnerin-

ger og vant rubbel og bit, vant blant annet 

Adidas cup, som regnes for et uoffisielt nor-

gesmesterskap, to ganger på rad. 

- Ja det var stort. Vi hadde flinke trenere i Rune 

Båtsvik, Stig Norheim, Hugo Hansen og far og 

vi var gode. Kjekke minner.

Tekst: Gabriel Høyland
Foto: Svenn Olav Sele

MAGNUS RETSIUS GRØDEM
Navn: Magnus Retsius Grødem

Født: 14.8.-98

Mor og far: Åshild og Magnus

Søsken: Selma-13. Martin Andreas-15.

Favorittlag: Manchester United

Favorittspiller: Kaka

Favoritt draktnummer: 10 eller 22

Favorittfotballsko: Nike Vapor

Musikk: Bruce Springsteen

Yrke du kan tenke deg : Ikke peiling

Person på kloden du ser mest opp til: Kaka

Favorittbil: Mercedes
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MAGNUS RETSIUS GRØDEM
Hva har Jærhallen betyd for deg? 

- Helt sykt, kommer det kontant fra Rets. Jeg 

har tilbrakt mange timer i hallen. Hele helgene, 

mange timer og rekorden er på 11 og en halv 

time! 

Far oppi alt dette Rets?

- Far har vært en pådriver på en positiv måte. 

Han tok Martin Andreas og meg med på fot-

ballaktiviteter heile veien. Etter at han la opp 

som spiller likte han leken med ballen og han 

tok oss med. Ellers har far vært god å ha som 

støtte når ting har bøtta imot.

Du har vært plaga av en del skader de siste 

årene, hvordan er helsa nå ?

- Har vokst mye de siste par årene og de med-

førte mye skadeproblem, men nå er jeg borti-

mot ferdig med veksten og har denne seson-

gen vært skadefri! 

Selvtillit er viktig for en fotballspiller, hvor-

dan er det med selvtilliten for deg Rets ?

- Det har variert. I perioden jeg vokste som 

verst var det tøft. Plutselig var jeg ikke best len-

ger. Jeg ble fraløpt, utspilt og mislykkes mye. 

Jeg har alltid scoret mye mål. I 2012-sesongen 

scoret jeg ett mål! Det var tøft, men jeg kom 

meg igjennom det og nå er det ingenting i veien 

med selvtilliten, smiler en fornøyd Rets.

Det er blitt noen landskamper på deg og 

også mål. Hvordan er det å stå med flagget 

på brystet å høre nasjonalsangen ? 

-Det er stort, kommer det kontant fra Rets. 

Synger du? 

- Ja !

Hvordan har du  prestert i de kampene til nå?

- Jeg var drittnervøs første gangen, gruet meg 

noe sykt. Men de andre spillerne var ikke noe 

bedre enn meg, jeg tok nivået og ble også kåret 

til banens beste i den første kampen mot  Po-

len. Det hjalp på selvtilliten.

Du har spilt i de fleste posisjoner unntatt 

back. Hva er din favorittposisjon? 

- Indreløper eller offensiv midtbane bak spiss, 

den såkalte tier-rollen, svarer Rets.

Din beste kompis, Tord Salte, er nå i den  

franske storklubben Lyon. Hva tenker du 

om det?

- Vi var veldig mye i lag, så er han plutselig 

borte. Savner han, men er i kontakt med han 

daglig. At Tord har lykkes er en inspirasjon for 

oss andre. Det viser at det går an.

Det er veldig mange meget gode, unge spil-

lere i Bryne FK i dag. Kan spillerne en dag 

bli grunnstammen i A-laget til Bryne?

 - Ja, kommer det kjapt fra Rets. Klubben bør 

satse på disse talentene og gi dem en skikkelig 

sjanse.

Er det lov til å drømme om ett Bryne-lag der 

grunnstammen er Brynegutter? 

–Ja ,svarer Rets.

La oss håpe det....
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1. Sannsynligvis den raskeste spilleren  

 som har spilt for Bryne.

2. Dansk statsborger med U-landskamp  

 for Norge. Ble senere norsk 

 statsborger, men fikk ikke flere 

 landskamper. 

3. Hadde draktnummer 17 i flere 

 sesonger.  

4. Gustav Hult trente Bryne i 72,73,75 og  

 76. Men hvem var Brynetrener i 1974?

Quiz om Bryne FK 
Hvor mange rette klarer du?

70-tallet
90-tallet

80-tallet
5. Jærbu og bonde som holder med  

 Leeds. Fast venstreback i 84.  

6. Tre Brynespillere som spilte både  

 for Bryne og Brann på 80-tallet. 

7. Kom til Bryne fra Strømsgodset. Fire  

 sesonger i Bryne.  

8. Jærbu med masse kamper for Bryne.  

 Initialene OM.  

9. Spilte for Ulf, Viking, Bryne og 

 Lillestrøm. Fortsatt aktiv.  

10. Scoret 2-0-målet da Bryne slo 

 Viking i cupen i 1995. 

11. Odd og Start-legende som spilte to  

 sesonger for Bryne på 90-tallet. 

12. Nærbøgutt som spilte for Vidar,  

 Viking, Start og Kongsvinger i tillegg 

 til to perioder for Bryne.  
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00-tallet

13. Hvilke klubb trente Magnus   

 Johansson da Bryne hentet han i  

 2005? 

14. På lån fra VIF da han scoret   

 vinnermålet for oss da vi slo VIF i 

 kvartfinalen i cupen i 2001.  

15. Kom til oss fra LSK. Opprinnelig  

 Høddgutt.  

16. Hvem scoret seiersmålet da Bryne  

 snudde 0-3 til 4-3 mot Bodø Glimt i 

 2001? 
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Ca 110 store og små var innom peisestova og 

PFO-rommet da ManU og Liverpool møttes 

12. september. Dette var første kamp i en rek-

ke av flere som blir vist på klubbhuset utover 

høsten, vinteren og våren. Neste kamp er Arse-

nal-Everton lørdag 24. oktober kl 1830.

 

Dette er et initiativ som kommer fra de yngste 

lagene i klubben (5-12 år), men alle i og rundt 

klubben er selvsagt hjertelig velkomne for å 

se kamp. Vi har god plass - kampen blir vist 

på flatskjerm i peisestova og på storskjerm i 

PFO-rommet. 

 

Vi ønsker å skape en arena hvor alle i klubben 

samles i en hyggelig atmosfære, og vi lager til 

en kiosk med godt og variert utvalg - brus, pøl-

ser, kaker, bakverk osv. Betaling både kort og 

kontant, og overskuddet fra dette går til utstyr til 

lagene i klubben. Kaffen er gratis.

 

Når det gjelder kommende kamper, så vil dette 

annonseres på nettsidene til Bryne FK og på 

Facebook i dagene før kamp.

 

Velkommen!

Hilsen breddeavdelingen 5-12 år.

 Utvalgte kamper fra Premier League vises på klubbhuset! God stemning da 
Manchester United møtte Liverpool. Omtrent halvparten gikk fornøyde hjem :-)

 I PEISESTOVA!



Hovedsponsor

Kjernepartnere

Hovedpartnere

Samarbeidspartnere

S-MAXFORD
Norgespremiere 
8. juni

De er velkommen inn for å

SE OG PRØVEKJØRE den helt nye flerbruksbilen 

Ford S-MAX hos Kverneland Bil på Bryne. 

www.kvernelandbil.no
Bryne, Reeveien 13 - Telefon: 51 77 82 82

Tirsdag langåpent
9.00-20.00

Mandag, onsdag,
torsdag og fredag 9.00 - 16.30
Lørdag 10.00 - 14.00

ÅRETS BIL

NYHET
FRA FORDS-MAXFORD

Norgespremiere 
8. juni

De er velkommen inn for å

SE OG PRØVEKJØRE den helt nye flerbruksbilen 

Ford S-MAX hos Kverneland Bil på Bryne. 

www.kvernelandbil.no
Bryne, Reeveien 13 - Telefon: 51 77 82 82

Tirsdag langåpent
9.00-20.00

Mandag, onsdag,
torsdag og fredag 9.00 - 16.30
Lørdag 10.00 - 14.00

ÅRETS BIL

NYHET
FRA FORD

Bryne

Postboks 308   4349 Bryne   www.jarenhotel.no



Komplekse 
stålkonstruksjoner!

www.msas.no
postmaster@msas.no

51 77 03 00

MASKINERING &
SVEISESERVICE AS

Maskinering & Sveiseservice produserer komplekse 
stålkonstruksjoner i Vardheia Industriområde. 

Vi ønsker å være en komplett samarbeidspartner.

NS-EN ISO 9001
NS-EN ISO 3834-2
NS-EN ISO 14001
OHSAS 18001

Svar på Quiz:

1. Magnus Flatestøl

2. Einar Kristensen

3. Gunnar Steen

4. Claus Ellingsen

5. Svein Åge Skjæveland

6. Paal Fjeldstad, Asgeir Kleppa 

og Trond Totland

7. Jan Madsen

8. Oddgeir Mellemstrand

9. Rune Stakkeland

10. Cato Horpestad

11. Bård Borgersen

12. Svein Enersen

13. Løv Ham

14. Knut Henry Haraldsen

15. Kenneth Giske

16. Marcus Andreasson



JÆRMEGLEREN

Bryne 51 77 89 90  //  Klepp 51 91 50 32  //  Nærbø 51 43 68 45


